
  

Επερώτηση του  Περιφερειακού Συμβούλου ΠΙΝ  Γεώργιου  Στασινόπουλου  προς τον 
Περιφερειάρχη  Ιονίων Νήσων Κο Θεόδωρο Γαλιατσάτο 

Θέμα:  Πρόοδος των έργων  

α) Οδική ασφάλεια Ζακύνθου και  

β) Αλυκές -  Ξύγκια της περιφερειακής ενότητας Ζακύνθου  

 

Κύριε Περιφερειάρχη 

Από τις 9/10/2014 στην Ζάκυνθο έχουν συμβασιοποιηθεί τα εξής έργα : 

 α)   Η οδική ασφάλεια με ποσό  4.500.000€  

β)   Ο Δρόμος ξύγκια Αλυκές  με ποσό  2.500.000€ 

Δύο χρόνια τώρα τα έργα προχωρούν με υπερβολικά αργούς ρυθμούς. Υπάρχει σοβαρός 
κίνδυνος  ατυχήματος στο οδικό δίκτυο του νησιού μας από τα σταματημένα ή με ρυθμούς 
χελώνας υπάρχοντα  εργοτάξια.  

Επερώτηση: 

Παρακαλώ να μας απαντήσετε: 

1) Ποιο  χρηματικό ποσό  έχει πληρωθεί μέχρι τώρα για το κάθε έργο ; 
2) Με αυτούς τους ρυθμούς θα μπορέσουν να ολοκληρωθούν  τα έργα αυτά ή θα 

έχουμε άλλα δύο ημιτελή έργα στην Ζάκυνθο; 

Οι αίολες πρόσφατες απαντήσεις  σας και του Αντιπεριφερειάρχη της Περιφερειακής 
Ενότητας Ζακύνθου  δεν μπορούν να ικανοποιήσουν τους πολίτες  και επισκέπτες του 
νησιού μας όταν αναγκάζονται να κυκλοφορούν κάτω από επικίνδυνες συνθήκες. 

 

Για την Νέα Ιόνιο Πολιτεία 

Στασινόπουλος Γεώργιος      
Περιφερειακός Σύμβουλος 

Π.Ε. Ζακύνθου 


